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 Protokół Nr IV/2024 

z sesji Rady Miasta Ostrołęki 

z dnia 23 maja 2024 roku 

 

 
Sesja odbyła się w dniu 23 maja 2024 roku o godz. 10.00 w sali konferencyjnej  

nr 9  Urzędu Miasta Ostrołęki, Pl. Gen. Józefa Bema 1. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Na posiedzeniu w dniu 23 maja 2024 r. podjęto następujące uchwały: 
 

Uchwała nr 20/IV/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 23 maja 2024 roku  

zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024 – 2042, 

 

Uchwała nr 21/IV/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 23 maja 2024 roku  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok, 

 

Uchwała nr 22/IV/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 23 maja 2024 roku w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu „Osiedle Stacja” w Ostrołęce, 

 

Uchwała nr 23/IV/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 23 maja 2024 roku w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu „Osiedle Centrum II” w Ostrołęce. 

 

Uchwała nr 24/IV/2024 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 23 maja 2024 roku  

w wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru ochronnego lasów niestanowiących własności 

Skarbu Państwa. 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył IV sesję Rady Miasta 

Ostrołęki. Przywitał Prezydenta miasta Pana Pawła Niewiadomskiego, Panią wiceprezydent 

Elżbietę Mierzejewską-Nicewicz,  dyrektorów, dyrektor sanepidu,  radnych i media. Na 21 

radnych obecnych jest 17 wobec tego można podejmować uchwały. 

 

2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował żeby obowiązki 

sekretarza obrad pełni wiceprzewodniczący Rady Miasta Stanisław Szatanek. Jeżeliby zawinił 

system elektroniczny do głosowania, przeprowadzi imienne głosowanie. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wybór na 

sekretarza obrad wiceprzewodniczącego Rady Miasta Stanisława Szatanka.  

Głosowanie 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Na sekretarza obrad został wybrany wiceprzewodniczący Stanisław Szatanek.  

 

3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Tradycyjnie, proponuję aby dyskusja w 

punkcie 4 i 5 odbyła się łącznie, a głosowanie uchwał odbyło się oddzielnie dotyczy to wieloletniej 

prognozy finansowej i zmiany w budżecie. Do tych projektów wpłynęły autopoprawki. 

Głosowanie 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 
Dyskusja w punktach 4 i 5 odbędzie się razem.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Informuję również, że od Prezydenta Miasta 

wpłynęły jeszcze trzy projekty uchwał. Pierwszy to jest w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Osiedle 

Stacja” w Ostrołęce. Drugi w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Osiedle Centrum II” w Ostrołęce. I 

ostatni trzeci w sprawie wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru ochronnego lasów 

niestanowiących własność skarbu państwa. Pan Prezydent prosi o wprowadzenie do porządku obrad 

dzisiejszej sesji. Proponuję wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Osiedle 

Stacja” w Ostrołęce jako punkt 5a.  

Głosowanie 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 
Punkt 5a został wprowadzony.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Proponuję wprowadzenie projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego rejonu „Osiedle Centrum II” w Ostrołęce jako punkt 5b, 

Głosowanie 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 
Punkt 5b został wprowadzony. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Proponuję również wprowadzenie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru ochronnego lasów niestanowiących 

własność skarbu Państwa jako punkt 5c. Na prośbę Wydziału Prawnego zgłaszam poprawkę 
redakcyjną do tego projektu uchwały mianowicie w podstawie prawnej w miejscu gdzie jest podana 

publikacja ustawa o lasach zamiast pozycja 540 powinna być przywołana pozycja 530 

Głosowanie 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 
Punkt 5c został wprowadzony. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024 - 2042.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2024 rok. 
Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Adam Kurpiewski: Na Komisji Budżetu i 

Finansów pan skarbnik przedstawił wszystkie zmiany dotyczące zarówno uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej, jak i zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok i tutaj 

przytoczę państwu tylko te najważniejsze dane, z których wynika, że dochody ogółem 

zwiększono o 2.960.199 złotych i 7 groszy z czego dochody bieżące zwiększono o 2.968.199 

złotych, a dochody majątkowe zmniejszono o 8.000 złotych. Wydatki ogółem zwiększono o 
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4.706.631 złotych z czego wydatki bieżące zwiększono o kwotę 4.446.231,70 zł., a wydatki 

majątkowe zwiększono o 260.400 złotych. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach 

wynosi minus 43.897.233,96 zł. Jeżeli chodzi o zmiany w budżecie, nie było dyskusji na 

komisji, jedynie zapytali się radni Pana Prezydenta o rozpoczęcie budowy ulicy Żniwnej i o 

kwotę 202.000 przeznaczonej na uzupełnienie planu wydatków w zakresie zakupu usług 

remontowych dróg publicznych w miastach na prawach powiatu. Pan Prezydent przedstawił 

harmonogram łatania dziur w mieście, bo to chyba było najbardziej interesujące dla radnych. 

Większej dyskusji nie było także pytania, proszę kierować teraz do pani skarbnik, która jest 

przygotowana. Nie omawialiśmy zmian w budżecie i autopoprawki, która została przekazana 

na tą sesję. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024 – 2042 Komisja Budżetu i Finansów 

pozytywnie rozpatrzyła w pierwszym czytaniu projekt uchwały i wnioskuje o przyjęcie bez 

poprawek głosami 5 za, przy braku głosów przeciwnych i jednym wstrzymującym się. I od 

razu, Panie przewodniczący, drugie głosowanie. Komisja Budżetu i Finansów również 
pozytywnie rozpatrzyła w pierwszym czytaniu projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok i wnioskuje o przyjęcie projektu bez 

poprawek głosami 5 za przy braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym się. 
Skarbnik Miasta Aneta Leończyk: Autopoprawka do projektu uchwały Rady Miasta w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024 – 2042 oraz w sprawie zmiany, 

uchwały budżetowej na 2024 rok zawiera następujące zmiany. zwiększamy plan dochodów 

budżetowych na 2024 rok o kwotę ponad dwudziestu jeden tysięcy i na te zwiększenie 

składają się zwiększenie środków z funduszu przeciwdziałania COVID 19 o kwotę około 

5.000 na wypłatę dodatku bazowego oraz koszty obsługi tego zadania i z tego tytułu 

zwiększamy wydatki Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie na realizację tego zadania oraz 

zwiększamy plan dochodów Szkoły Podstawowej nr 1 o kwotę ponad 16.000 z tytułu między 

innymi wpływów z najmu odsetek bankowych opłaty za duplikaty legitymacji i zwiększa się z 

tego tytułu plan wydatków Szkoły Podstawowej nr 1 z przeznaczeniem na zakup środków 

czystości materiałów biurowych na ekwiwalent dla pracowników oraz na badania lekarskie. 

Ponadto dokonujemy przesunięcia planu wydatków bieżących i inwestycyjnych Urzędu 

Miasta. Te przesunięcie dotyczy zmniejszenia planu na zadaniu inwestycyjnym budowa ulicy 

Leonarda Brodowskiego, Leona Brodowskiego, przepraszam o kwotę 250.000 zmniejszenie z 

tego zadania w celu uzupełnienia planu na zadaniu inwestycyjnym dotyczącym budowa 

boiska piłkarskiego na terenie kompleksu sportowego przy ulicy Witosa w Ostrołęce o kwotę 
250.000. Zwiększenie to jest konieczne ze względu na roboty dodatkowe wynikające z 

dokumentacji zamiennej i rozszerzonym zakresem prac oraz dokonujemy zmniejszenia planu 

w zakresie kultury fizycznej o kwotę 15.000 z zakupu usług pozostałych oraz zakupu 

materiałów w celu uzupełnienia planu w zakresie zakupu usług w związku z organizacją 
imprezy artystyczno - rozrywkowej na plaży miejskiej dotyczącej Dni Ostrołęki. W wyniku 

tych wszystkich zmian dochody budżetu Miasta Ostrołęki będą wynosiły ponad 522.000.000, 

a wydatki ponad 565.000.000. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Radny Adam Kurpiewski: Ja tu korzystając z okazji, że jest pewnie na dokończeniu ta 

budowa, czy budowa boiska piłkarskiego na terenie kompleksu sportowego przy Witosa w 

Ostrołęce. Chciałbym się zapytać Pana Prezydenta o ten etap, bo tutaj mamy 250.000 

przeznaczone na te roboty dodatkowe i na to żeby te boisko było w kategorii boisk 

pełnowymiarowych według katalogu PZPN, żeby Pan Prezydent powiedział na jakim etapie 

mamy tę przebudowę. 
Prezydent Miasta Paweł Niewiadomski: Mogę powiedzieć, że prace są na tym finalnym 

etapie planowana, planowane zakończenie prac jest przewidziane na połowę czerwca, więc to 
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już są tak naprawdę te prace końcowe. No i pod koniec, w połowie czerwca ma te boisko 

zostać już oddane tutaj inwestorowi do odebrania.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024 – 2042 wraz z autopoprawką i poprawką redakcyjną Komisji Prawa, 

Głosowanie 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 2 

Uchwała została podjęta.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok wraz z 

autopoprawką i poprawką redakcyjną Komisji Prawa, 

Głosowanie 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 2 

Uchwała została podjęta 

 

5a. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu „Osiedle Stacja” w Ostrołęce.  
Dyrektor PZR Marta Głosek: Jeżeli pan przewodniczący i państwo radni pozwolą, to ja ten 

i kolejny punkt omówiłabym wspólnie, ponieważ dotyczy bardzo podobnej kwestii. W marcu 

ubiegłego roku rada Miasta Ostrołęki przyjęła studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrołęki, które jest niejako wyznacznikiem 

polityki przestrzennej Miasta i określa tę politykę przestrzenną. Rada przyjęła ten dokument 

jednogłośnie, jeśli chodzi o dzisiejsze projekty uchwał, to w studium te tereny określone są w 

następujący sposób. Teren ten, który wyodrębnia my dzisiaj z Osiedla Stacja, czyli to jest 

teren położony w okolicach ulicy Wiejskiej, Jana Pawła, i ulicy Rogalewicz. Jest to teren 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej ekstensywnej. Natomiast ten drugi teren z drugiej 

uchwały „Centrum II” to znaczy teren zabudowy jednorodzinnej ekstensywnej jest dużym 

wskaźnikiem zieleni mówiąc w skrócie duże na dużych działkach budynki jednorodzinne 

Przeciwieństwo zabudowy intensywnej. Tak, natomiast jeżeli chodzi o teren z tej drugiej 

uchwały, czyli wyodrębniającej z Osiedla Centrum II” etap III to mówimy o terenie w okolicy 

ulicy Ostaszewskiego i ten teren przeznaczony jest w studium pod zabudowę mieszkaniową 
jednorodzinną. Obecnie na obu tych terenach nie obowiązują miejscowe plany 

zagospodarowania przestrzennego chociaż jest do nich przystąpienie. Trwa procedura ich 

uchwalania. Natomiast co to oznacza w praktyce? Brak tych planów oznacza, że potencjalny 

inwestor może wystąpić o decyzję o warunkach zabudowy, która i tutaj jest taka luka można 

powiedzieć w prawie państwowym w ustawie, że ta decyzja o warunkach zabudowy nie musi 

opierać się na przeznaczeniu w studium. W praktyce oznacza to, że na terenach zabudowy 

jednorodzinnej w studium inwestor potencjalnie mógłby wybudować blok. Ale jak wiadomo, 

Rada Miasta, tak zakładam, można by wnioskować jest za tym, żeby utrzymać teren 

zabudowy jednorodzinnej na tych obszarach. Jednak ze względu na to, że oba te tereny są 
miejscami dosyć atrakcyjnymi dla inwestorów, jest tam pewna presja inwestycyjna i aby 

zapobiec takim niezgodnościom pomiędzy przyszłymi inwestycjami a przeznaczeniem w 

studium uwarunkowań kierunków zagospodarowania przestrzennego, tutaj Pan Prezydent 

proponuje, aby wyodrębnić te obszary z procedury planistycznej i procedować je niezależnie 

od pozostałej części planu, aby było to po prostu szybciej i aby zapobiec takim sytuacjom co 
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usprawni to procedurę i pozwoli uchwalić te plany w sposób niezależny. Stąd ta propozycja 

uchwał.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radny Ryszard Żukowski: Ja taką kieruję prośbę do Pana Prezydenta, poprzez niego do 

wszystkich pracowników, którzy będą przygotowywali tego typu projekty, a żeby one były 

czytelne. Po pierwsze, ja nie mogę na pierwszy rzut oka usadowić, gdzie to się znajduje. Po 

pierwsze powinno być to wyraziście na tym wykresie zaznaczone ulice. W wielu wypadkach 

nieraz były one te ulice, ale one były nieczytelne. Tak małymi literkami. Pewne ta czcionka 

była, więc poproszę o to, a ponadto, jeżeli chodzi o jeszcze inne tutaj dzisiaj przedstawione 

projekty, to zarazem tutaj też poproszę o to, że jeżeli przedstawione są numery działek, to 

żeby to wyraziście było pokazane również gdzie ta działka się znajduje, a ponadto jaka to 

powierzchnia, bo na przykład w dzisiejszym właśnie projekcie uchwały takich informacji nie 

zamieszczono.  

Prezydent Miasta Paweł Niewiadomski: Panie Radny, weźmiemy to pod uwagę i przy 

kolejnych projektach będziemy te uwagi wprowadzać.  
Radny Henryk Gut: Ja rozumiem, że ta propozycja ona sprawi, że nikt z właścicieli tych 

terenów, który znajduje się tam na stacji, nie będzie poszkodowany, gdyby była jakaś decyzja 

odnośnie jakieś inwestycji, czy coś w tym rodzaju, to jest w tym kierunku. Panie Prezydencie, 

tak to rozumiem.  

Prezydent Miasta Paweł Niewiadomski: Panie Radny, my dbamy o interes mieszkańców i 

tutaj, w naszej ocenie potencjalne inwestycje na tych obszarach, które są przedmiotem tych 

uchwał zgodziłyby, no prawo prywatności mieszkańców tych domków jednorodzinnych, 

którzy mieszkają w tych okolicach i uważamy, że no w tamtym miejscach potencjalnie  bloki 

nie powinny powstawać. Dlatego tutaj wzięliśmy pod uwagę interes mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Ja jeszcze dopowiem panu radnemu o 

jakie tutaj sytuacje chodzi, jakby Pan Radny Henryk Gut zechciał posłuchać. Jedna z 

mieszkanek ulicy, sprawa jej tam dotyczy budując swój dom w planie przestrzennym i w 

studium miała zagwarantowane, że będzie tam zabudowa jednorodzinna. No sytuacja to co 

pani dyrektor Marta Głosek mówiła, że to prawo pozwala również i korzystają z tego duże 

przedsiębiorstwa, w tym przypadku deweloperzy, że była taka sytuacja, że dosłownie sześć 
metrów od budynku jednorodzinnego było zagrożenie, że jeden z deweloperów chciał 

budować blok. Ja nie wyobrażam sobie, że mając swój dom, miasto by pozwoliło na taką po 

prostu budowę. Tym bardziej, że osoba, która wcześniej decydowała się na budowę tego 

domu, no miała jasność w planie, że jest tam zabudowa jednorodzinna. Dlatego stajemy tutaj 

raz, że po stronie mieszkańców, a dwa że musimy też ten porządek architektoniczny mieć na 

uwadze. No bo zdaje Pan sobie sprawę, że i Pani dyrektor, jak mi Pani powiedziała, tam była 

możliwość, do jakiej wysokości ten ten blok mógłby powstać?  

Dyrektor PZR Marta Głosek: Jeśli się nie mylę, to do sześciu kondygnacji.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: No to sześciopiętrowy blok oddzielony 

od domu jednorodzinnego, sześć metrów no to proszę sobie wyobrazić i tutaj jest rola myślę 
Rady Miasta i wielkie podziękowania tutaj w kierunku służb Pana Prezydenta i Pana 

Prezydenta, że robimy taki porządek urbanistyczny w mieście. Przecież deweloper może jak 

jest właścicielem tego terenu, może pobudować sobie domki jednorodzinne i tu nie będzie 

problemu.  

Radny Henryk Gut: Dziękuję, Panie przewodniczący za te dopłaty, za to dopowiedzenie też, 
bo to rozjaśniło mi sprawę. Chciałem z czyjej inicjatywy rzeczywiście ten pomysł się pojawił. 

Czy rzeczywiście mieszkańcy na to spojrzeli, ponieważ poprzedniej kadencji głosowaliśmy 

studium, tutaj było uchwalane, tam nie było jednogłośne, to studium, to widzieliśmy wtedy, 

ilu mieszkańców rzeczywiście też miało te problemy i żeby tego unikać, to tutaj gratulacje, 

Panie Prezydencie, że taka inicjatywa i takie spojrzenie Pan ma na mieszkańców.  
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Osiedle Stacja” 

w Ostrołęce.  

Głosowanie 

Za – 19 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 2 

Uchwała została podjęta 

 

5b. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu „Osiedle Centrum II” w Ostrołęce. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radny Henryk Gut: W związku z tym, że na Osiedlu Centrum mamy, i że takie 

budownictwo też te wielorodzinne i jednorodzinne to gdzieś to jest w pobliżu, że tak powiem, 

żeby w tym kontekście uporządkować te sprawy wobec mieszkańców, którzy mają te posesje, 

czy domki jednorodzinne, żeby też to nie kolidowało. 

Radny Mariusz Łuba: Ja przepraszam bardzo, ale nie zapoznałem się z projektem uchwały, 

ponieważ uciekła mi ta informacja albo zbyt późno dostałem tak, no, ale to nieistotne. Teraz 

chciałbym tylko dopytać, czy my rozmawiamy o tym inwestorze przy Królowej Marysieńki.  

Dyrektor PZR Marta Głosek: Rozmawiamy o terenie z jednej strony ograniczonym ulicą 
Ostaszewskiego, z drugiej strony Królowej Marysieńki.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Osiedle Centrum 

II” w Ostrołęce. 

Głosowanie 

Za – 19 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

Uchwała została podjęta 

 

5c. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wyrażenia opinii 

dla pozbawienia charakteru ochronnego lasów nie stanowiących własność skarbu 

państwa.  
Dyrektor PZR Marta Głosek: Ten projekt uchwały również związany jest z planowaniem 

przestrzennym, a mianowicie proszę państwa, podobnie zacznę od kwestii studium. W 

zeszłym roku uchwaliła Rada Miasta studium określające różne przeznaczenia terenów, w 

tym tereny leśne i nieleśne. Podzielmy w ten sposób i chciałam powiedzieć, że w w 

momencie uchwalania planu, gdy zmieniamy przeznaczenie z leśnego na nieleśne, nawet 

jeden przysłowiowy metr kwadratowy. Zmiany takiego przeznaczenia wymaga zgody od 

marszałka województwa Mazowieckiego, w związku z czym w przypadku uchwalania 

planów, których taka zmiana przeznaczenia ma miejsce, zwracamy się każdorazowo do 

marszałka. O zgodę na zmianę przeznaczenia w planie. Dostawaliśmy zwykle takie zgody. 

Natomiast w ostatnim czasie powiedzmy, nastąpił taki taki trend, czy też marszałek 

województwa doszukał się takiej kwestii, że nie ma u nas zniesionej ochronności lasu. 

Wyjaśniając, że artykuł siedemdziesiąty siódmy ustawy o lasach wskazuje, że teren, który na 

pierwszy stycznia tysiąc dziewięćset dziewięćdziesiątego drugiego roku miał użytek leśny. To 



7 

 

z mocy prawa jest lasem ochronnym na dzień dzisiejszy te lasy nie byłyby lasami o statusie 

ochronnym, natomiast na tamten czas tak i w związku z czym powiedzmy, marszałek 

prostując te kwestie, wymaga od nas zniesienia ochronności terenu leśnego przed zmianą 
przeznaczenia, aby z kolei zmienić znieść status lasu ochronnego. Musimy po pierwsze mieć 
oświadczenie o zgodzie właściciela danego terenu. Po drugie uchwałę Rady Miasta, 

pozytywnie opiniując, są zniesienie ochronności lasu, stąd taki projekt uchwały my dla 

wskazanych działek pozyskaliśmy oświadczenia od właścicieli. Obecnie oczekujemy, że 

wysoka Rada podejmie tę uchwałę, abyśmy mogli kontynuować procedurę planistyczną. 
Tutaj konkretnie chodzi o osiedle Witosa oraz o Plan elektrownia C. Jeżeli Wysoka Rada 

podejmie tę uchwałę, Pan Prezydent będzie mógł wydać decyzję o zniesieniu ochronności i 

będziemy mogli wystąpić do marszałka o pozwolenie na zmiany przeznaczenia.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radny Henryk Gut: Mam pytanie, czy ta uchwała będzie w konsekwencji związana z 

wycinką, ewentualnie tych obszarów leśnych, żeby to wyjaśnić, jakiej ilości tak powiem, 

dotyczy to, czy może to dotyczyć, czy to hektary, czy to tam ary będą miały miejsce, bo to też 
może mieć wpływ ewentualnie na taki ochronny obszar dla Miasta, dla mieszkańców. No bo 

dzisiaj ten las jest rzeczywiście potrzebny, to te drzewo. No ono jest potrzebne i czy żeby tam 

nie było, że tak powiem pustyni gdzieś. To tego typu moje pytanie kieruję do Pana. 

Prezydenta.  

Dyrektor PZR Marta Głosek: Zniesienie ochronności nie wiąże się z wycinką lasu. Mało 

tego, nawet pozwolenie na zmianę przeznaczenia w planie również nie wiąże się z wycinką 
lasu, nawet po zmianie przeznaczenia w planie, aby ten las wyciąć, konieczna jest decyzja 

Lasów Państwowych, pozwalająca na wyłączenie lasu z produkcji leśnej. Dopiero wówczas 

możemy mówić o jakby likwidowaniu lasu, natomiast w wielu przypadkach zmiana 

przeznaczenia jest potrzebna, nawet nie mając w perspektywie wycinki lasu po to, żeby obok 

tego lasu można było się pobudować, bo w przeciwnym wypadku są to ograniczenia mówiące 

o tym, że dopiero w granicy dwunastu metrów od lasu można na przykład pobudować 
budynek tak, czy też nie można stawiać infrastruktury. To było oświetlenie typu jakieś małe 

budynki, dlatego ta zmiana przeznaczenia tutaj akurat jest niezbędna.  

Radny Adam Kurpiewski: Dobrze, że Pani dyrektor tutaj fajnie wyjaśniła, że tu te lasy na 

dzień dzisiejszy by nie miały tego statusu lasów ochronnych, bo brzmi w tej uchwale ten tytuł 

trochę tak niepokojąco i myślę, że mieszkańcy mieliby nam za złe, jeżeli byśmy usuwali lasy 

będące naturalną ochroną przed szkodliwym oddziaływaniem jakiegoś przemysłu. No 

przecież była dyskusja nawet. W trakcie w trakcie wyborów o tych zło wonnych zapachach, 

które są, nie mamy na nie sposobu, a tutaj pozbywamy się lasów ochronnych, więc dziękuję 
bardzo za te wyjaśnienie, ale główne moje pytanie dotyczy tego, żebym prosił, żebyśmy 

jednak tego typu uchwały to podejmowali w normalnej procedurze, żebyśmy długą dyskusję 
przetoczyli na komisji technicznej i żebyśmy mieli jednak graficzne pokazane, które to są 
działki, bo tu mamy wypisane numery działek, jest ich kilka, w ogóle nie mamy pojęcia poza 

tym, że na terenie osiedla Witosa i elektrowni C, więc tu bardzo jest potrzebne. Jednak taki 

wizualizacja, żebyśmy wiedzieli, w którym miejscu, jaki to jest obszar tu, co Radny, tak 

powierzchnia jaka. No bardzo proszę następnym razem o większe przyłożenie się do tego 

typu uchwał, bo to mieszkańcy nas z tego rozliczają. Musimy dbać o ich dobro panie 

Prezydencie.  

Dyrektor PZR Marta Głosek: Zrobimy tak w przyszłości, bo jest to okazja, żeby uprzedzić 
Państwa, że tego typu uchwał będzie więcej, ponieważ dla każdego planu, w którym 

zmieniamy jakiekolwiek przeznaczenie, jest leśnego na nieleśne. Konieczna jest taka sama 

procedura.  

Radny Henryk Gut: Ja jeszcze dopytam Panią dyrektor, może Pani nam trochę opisać na 

tym osiedlu Witosa czego to dotyczy, jakiej powierzchni. 
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Dyrektor PZR Marta Głosek: To są dwie w studium, jest tam przeznaczenie zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej, to są niewielkie działki, proszę wybaczyć, że nie wskażę teraz 

dokładnie powierzchni, ale to jest kilka działek, są kilku arowe, natomiast powierzchnia lasu 

to w jednym przypadku to pamiętam, że to jest w ogóle jeden ar, tak i ten las tego co już 
wiem od właściciela nawet nie będzie wycinany tylko tyle, że jest tam potrzebna zmiana 

przeznaczenia w celach, o których mówiłam wcześniej.  

Radny Wojciech Dobkowski: Pani tutaj nam podała, wyjaśniła działki dwie w obrębie 04 

tak, ale tych działek w obrębie kolejnym jest dużo więcej tak, i też nie ma podanych 

powierzchni i ja bym tutaj był bardzo ostrożny, bo my decydując o tym dajmy pierwszy, tak 

powiem robimy pierwszy krok, żeby można było wyciąć te lasy. Tak, decyduje o tym 

oczywiście właściciel, ale my to powiem podejmując uchwałę, pozwalamy na pierwszy krok, 

znosimy ochronność lasów.  

Dyrektor PZR Marta Głosek: Pozwolę sobie nie do końca zgodzić się z Panem Radnym 

Dobkowskim, że jest to pierwszy krok do wycięcia lasu. Ten krok został podjęty w 

momencie, gdy Rada Miasta, czy to na wniosek właścicieli czy też z własnej inicjatywy 

ustaliła przeznaczenie w studium jako nieleśne.  

Radny Wojciech Dobkowski: Jeszcze chciałem się dopytać o powierzchnię tych działek. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Pytał o to pan radny Henryk Gut i pani 

dyrektor odpowiadała, że nie jest w stanie określić, że dotyczy to dwóch małych działek kilku 

arowych. 

Radny Wojciech Dobkowski: Szanowny Panie Przewodniczący, ale to rozumiem, że te dwie 

małe działki są w obrębie ewidencyjnym tak Witosa, ale tu jest punkt drugi obręb 

ewidencyjny 307 i to są o powierzchni. Tutaj chciałbym mniej więcej. 

Dyrektor PZR Marta Głosek: Jeżeli Pan pozwoli, to odpowiemy na piśmie bardzo 

szczegółowo.  

Radny Michał Skowroński: Panie Przewodniczący znaczy nadal tego na Osiedlu Witosa nie 

wiemy, w którym to jest miejscu, a to jest istotne przed głosowaniem. Tak samo ta 

odpowiedź, że na piśmie się dowiemy na ten temat, to też jest nieistotne, bo to już będzie po 

głosowaniu także ja bym chciał wiedzieć takie rzeczy, tak jak kolega Dobkowski przed 

głosowaniem, żeby wiedzieć jak zagłosować, w jakim to jest miejscu, jaka to jest 

powierzchnia, jeśli tak kolega chciałby wiedzieć, bo po głosowaniu to już będzie jakby po 

ptokach, tak brzydko powiem.  

Dyrektor PZR Marta Głosek: Jeżeli Pan Przewodniczący wyraziłby zgodę na krótką 
przerwę. Jestem w stanie przynieść materiały, mapy i może nawet uda się z powierzchniami.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zarządził 15 przerwy.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – wznowił obrady po przerwie.  

Radny Michał Skowroński: Panie Przewodniczący, rozumiem, że to są tereny koło 

mleczarni, ale to jest właścicielem jest mleczarnia. Czy to są tereny prywatnych osób.  

Dyrektor PZR Marta Głosek: Nie są to tereny mleczarni, są to tereny prywatnych osób.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru 

ochronnego lasów nie stanowiących własność skarbu państwa. 

Głosowanie 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 4 

Uchwała została podjęta 
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6. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta Ostrołęki z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art 3 ustęp 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2023  rok, 

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Waldemar Popielarz: 
Na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Społecznej w dniu 21 maja omawiane 

było sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Ostrołęki z organizacjami 

pozarządowymi. Na posiedzeniu komisji obecna była Pani dyrektor Wydziału Kultury, Sportu 

i Turystyki Pani Sylwia Piątek-Wołosz i dosyć obszernie przedstawiła obszary i zakres 

współpracy Miasta Ostrołęki z organizacjami pozarządowymi. Nie było z tego, co pamiętam 

dyskusji w tym punkcie. Podaje wynik głosowania. Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki 

Społecznej pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowe sprawozdanie 6 głosami za, przy braku 

głosów przeciwnych oraz wstrzymujących się i wnioskuje o jego przyjęcie bez poprawek. 

Sprawozdawca Komisji Sportu i Turystyki Radosław Żebrowski: Komisja Sportu i 

Turystyki pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta 

Ostrołęki z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w artykule 3 

ustęp 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2023 rok i wnioskuje 

o przyjęcie sprawozdania głosami 7 za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się.  
Sprawozdawca Komisji Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Promocji Ewa Krupka: 
Podobnie jak na poprzednich komisjach sprawozdanie przedstawiła Pani Sylwia Wołosz, 

dyrektor Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki i również tak jak na poprzednich komisjach, 

pozytywnie komisja zaopiniowała sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta z 

organizacjami pozarządowymi. Komisja głosowała 7 głosów za, brak głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie sprawozdanie z 

realizacji programu współpracy Miasta Ostrołęki z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art 3 ustęp 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie za 2023  rok, 

Głosowanie 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 2 

Sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

7. Rozpatrzenie informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego na 

temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Ostrołęki za 2023 rok,  

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Waldemar Popielarz: 
Na ostatnim posiedzeniu Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej rozpatrywała 

informacje Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Ostrołęce. Na posiedzeniu komisji obecna 

była Pani dyrektor Powiatowego Państwowego Inspektoratu Sanitarnego pani Joanna 

Stomska. Omówiła dosyć obszernie to sprawozdanie. Na posiedzeniu komisji odbyła się 
dyskusja na ten temat. Dyskusja dotyczyła głównie sytuacji epidemiologicznej w zakresie 

chorób zakaźnych i szczepień ochronnych. Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej 

pozytywnie rozpatrzyła przedmiotową informację 6 głosami za, przy braku głosów 

przeciwnych oraz wstrzymujących się i wnioskuje o jego przyjęcie o jej przyjęcie.  

Dyrektor Powiatowego Państwowego Inspektoratu Sanitarnego Joanna Stomska: 
Chciałabym przede wszystkim powiedzieć o tym, że rok 2023 był rokiem powrotu do 

stabilności i do normalności. Sytuacja epidemiologiczna była dobra. Jednak mieliśmy kilka 

problemów na naszym terenie i myślę, że takim głównym problemem będą szczepienia. A to 
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znaczy problem z wszczepialnością dzieci, przede wszystkim coraz więcej rodziców uchyla 

się przed szczepieniami tych odmów szczepień mamy naprawdę, ilość coraz większą, ta ilość 
jest lawinowo po prostu wzrasta. Myślę, że no to może być pewnego rodzaju zagrożenie dla 

stabilności ilości zachorowań na choroby zakaźne na naszym terenie, tych zachorowań 
ogólnie jest niewiele, ale problem z wszczepialnością może spowodować, że będzie ich 

znacznie więcej. Chciałbym zwrócić tutaj uwagę również na szczepienia przeciwko grypie, 

które też są ważną rzeczą i ta chęć naszych mieszkańców na terenie Miasta Ostrołęki, 

zaszczepienia się przeciwko, przepraszam, grypie również spada. Ogromnym problemem 

staje się choroba, która teoretycznie rzecz biorąc, no nie była obecna przez lata odra. Niestety 

na naszym terenie, tutaj województwa Mazowieckiego zdarzają się już ogniska odry i to 

ogniska, które niekoniecznie zdarzają się wśród dzieci, ale wśród dorosłych są to ogniska. Na 

przykład w DPS i wydaje mi się, że to jest też problem, na który warto zwrócić uwagę. To 

chyba takie główne problemy, które tutaj na naszym terenie istnieją i myślę, że będą tylko 

narastać.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radny Adam Kurpiewski: Ja mam do Pani takie pytanie interesujące mnie osobiście 

przynajmniej jedno, jeżeli chodzi o boreliozę, bo patrzę, że tutaj jest bardzo mało tych 

zakażeń w wykrytych w poprzednim roku, a tu cały czas jest taka nagłaśniania na sytuacja tej 

boreliozy podnoszonej przez kleszcze, a wykrytych siedem osób siedem przypadków w 

zeszłym roku czy to jest problem za chwilę Pani odpowie dobrze, ja zadam do końca pytanie 

czy to jest problem po prostu wykrywalności nieświadomości ludzi, że zakażenie występuje 

po jakimś tam czasie okresie, więc co możemy zrobić jako ostrzegać i może też takie jak 

mamy zapobiegać czy postępować jako mieszkańcy, którzy najdą na sobie kleszcza jak go 

usuną, druga rzecz, bo też przypadek słyszałem. Słyszałem generalnie o tym również z 

mediów różnego typu, ale też miałem taką sytuacje w ośrodku zdrowia, w którym akurat 

byłem, że dużo przyjezdnych z Ukrainy jest chorych na gruźlicę i czy to jest już jakiś problem 

epidemiologiczny też dla ostrołęczan? Nie wiem, czy mieszkańcy o tym wiedzą, że to wtedy 

w takim przypadku lepiej w tej przychodni być w maseczce niż tak, siedząc w poczekalni, bo 

nie wiem jaka jest ta procedura, czy to normalnie są przyjmowani i siedzą w poczekalni 

przychodni chorzy na gruźlicę i kolejna rzecz to ta jakość wody w basenie. Czy problem 

został rozwiązany i jak to wygląda?  

Dyrektor Powiatowego Państwowego Inspektoratu Sanitarnego Joanna Stomska: 
Dziękuję bardzo za te pytania. Może zacznę od ostatniego pytania, czyli kwestia wody w 

basenie, kwestia nadal jest kwestią otwartą, ponieważ mam wrażenie, że troszeczkę się 
bawimy w kotka i myszkę. W momencie kiedy badania wykonywane, okazuję się, że bo tutaj 

mówimy o problemie typu chloroform w basenie i to są rzeczy, które dotyczą głównie 

jacuzzi, czyli tych wanien z hydromasażem. Sytuacja wygląda tak, że badania są 
wykonywane. Okazuje się, że chloroformu jest przekroczony za jakiś czas. Działania są 
prowadzone. Chloroform osiąga wartość normatywną. Następuje kolejne badania. Okazuje 

się, że znowu jest przekroczony i tak się bawimy już praktycznie drugi rok, albo nawet trzeci. 

Mam nadzieję, że tutaj po ostatnim badaniu, które było w tym roku i po rozmowie z osobami, 

które zarządzają basenem, być może ta sytuacja już w jakiś sposób zostanie rozwiązana, ale 

za to też nie ręczę, bo my też byśmy chcieli, żeby to w jakiś sposób się skończyło, bo to jest 

takie cały czas wahanie. Jeśli chodzi o pytanie dotyczące gruźlicy. Mogę powiedzieć, że tak 

są zachorowania wśród osób, niekoniecznie pochodzenia polskiego, bo to są zachorowania 

wśród Ukraińców wśród Gruzinów, którzy przyjeżdżają tutaj w poszukiwaniu pracy i którzy 

tutaj na tym terenie pracują. Te osoby przede wszystkim problem z tymi osobami, przede 

wszystkim polega na tym, że te wykrywania są totalnie przypadkowe, ponieważ oni 

najczęściej nie posiadają lekarza pierwszego kontaktu. To są osoby, które teoretycznie 

musimy nawet poszukiwać dla nich lekarza, żeby zlecił odpowiednie badania, te osoby 
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trafiają później to jest choroba, która przymusowo się leczy, więc teoretycznie rzecz biorąc 

przymusowo znajdują się w szpitalu, gdzie ta choroba jest leczona, ale tak tych osoby są, te 

osoby się zdarzają. Niestety, być może w przyszłości to będzie dużo większy problem, 

szczególnie jeśli chodzi o te osoby początkujące, czyli to osoby, które zarażają aktywnie, bo 

są również zdiagnozowane osoby, które tak naprawdę trudno powiedzieć, jaki to jest stadium. 

Można jedynie powiedzieć, że to nie jest stadium początkujące, ale jest to stadium przebytej 

albo trwającej choroby, więc takie osoby również się zdarzają. Wynika to chyba z tego, że 

ochrona zdrowia jednak na tamtych terenach, czyli Ukraina, Gruzja, Azerbejdżan jednak jest 

dużo gorsza niż u nas i też te leczenie nie jest tak przymusowe jak u nas, więc być może z 

tego to wynika. Ale tak. Przyglądamy się temu, patrzymy na to i staramy się w jakiś sposób 

no temu zapobiegać. Miejmy nadzieję, że może to zostanie również w jakiś sposób 

opanowane, jeśli chodzi o boreliozę tutaj trudno mi odpowiedzieć na to pytanie, szczególnie 

jeśli chodzi o ilość zachorowań. Nasza informacja ta, która jest przedstawiana, pochodzi 

głównie z zgłoszeń lekarzy, którzy do nas zgłaszają na odpowiednich formularzach z 

[niezrozumiałe], czyli zgłoszenia choroby zakaźnej albo podejrzenia. To są borelioza jest taką 
chorobą, którą powiedzmy, jeżeli jest to ciężkie zakażenie i objawy, pojawiają się dosyć 
szybko, to jest diagnozowana szczególnie w Mazowieckim szpitalu specjalistycznym, 

natomiast mogą być zupełnie inne objawy, które łatwo przegapić albo łatwo, jakby połączyć z 

innymi chorobami. Typu na przykład uczulenie, bo wiadomo, że takim znakiem tego, że mógł 

kleszcz ukąsić i doszło do jakiegoś zakażenia, jest powiększający się rumień rosnący i tak 

jakby coraz większy. No trudno mi powiedzieć nawet jak to wygląda, to po prostu trzeba 

obejrzeć. Jak to się rozprzestrzenia. No i wiadomo, że wtedy takie osoby zaniepokojone 

zgłaszają się do lekarza czy do lekarza pierwszego kontaktu, który zapewne od odeślę taką 
osobę do mazowieckiego szpitala specjalistycznego, czy też od razu poszukują pomocy tam 

na oddziale zakaźnym. Myślę, że ten problem jest, problem ten będzie coraz większy, 

ponieważ też kleszcze niestety coraz więcej tych kleszczy przenosi. Te zarazki. Kiedyś to 

niestety było, a raczej stety było dużo mniej tych kleszczy, które były zarażone i które mogły 

dalej przenosić. Natomiast tych kleszczy jest coraz więcej i rozprzestrzeniają się na coraz 

większym terenie, więc myślę, że to jest zagrożenie również może być większe. Mam tylko 

nadzieję, że mimo wszystko te zakażenia będą o przebiegu łagodnym. Nie będzie dochodziło 

do zakażenia takiego, które będzie wiązało się z zapaleniem opon mózgowych, czyli bardzo 

ciężkiego czy kostnego, które również są bardzo ciężkie, więc miejmy nadzieję, że ta 

świadomość mimo wszystko będzie rosła. Wydaje mi się, że prowadzone są i są prowadzone i 

my też prowadzimy takie kampanie informujące społeczeństwo, aczkolwiek w obecnych 

czasach społeczeństwo jest dosyć odporne. O tak powiem na kampanię prowadzone przez 

instytucję tutaj Państwowe.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie informację 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego na temat stanu bezpieczeństwa 

sanitarnego Miasta Ostrołęki za 2023 rok, 

Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0 

Informacja został przyjęta.  

 

8. Przyjęcie informacji prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc 

kwiecień 2024 roku, 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie informację 
prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc kwiecień 2024 roku, 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie informację 
prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc kwiecień 2024 roku, 

Głosowanie 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 7 

Informacja został przyjęta.  

 

9. Oświadczenia radnych.  
Radna Magdalena Jaworowska: Oświadczam, że jeszcze raz bardzo gratuluję Panu 

Przewodniczącemu Rady Miasta bardzo ważnej funkcji. Dokonaliśmy wyboru jednogłośnie. 

Wszyscy Radni byli za. Otrzymał Pan 21 głosów. Oświadczam, że byłam bardzo zdumiona z 

Pana postawy. Podziękowania dla nas wszystkich były bardzo miłe. Będę łączył, a nie dzielił. 

Oświadczam, że ja nie startowałam do Rady Miasta po władzę. ani po żadne inne stanowiska. 

Wyłącznie po to, aby wspierać i pomagać i rozwiązywać problemy mieszkańców. Dla mnie 

najważniejszy jest człowiek. Na zakończenie przytoczę słowa matki Teresy z Kalkuty 

„Ludzie postępują niezrozumiale, nielogicznie i samolubnie. Kochaj ich mimo wszystko” 

tego Państwu i sobie życzę.  
Radny Henryk Gut: Szanowni Państwo i drodzy mieszkańcy Ostrołęki, którzy nas słuchają, 
chciałem oświadczyć, że nie będę przyjmował żadnych funkcji poza funkcją radnego w 

radzie, ponieważ wiem, że potrzeba oszczędności trochę, bo to są też dodatkowe wydatki. W 

związku z tym ja świadomie rezygnuję z takich funkcji, ale chciałbym również oświadczyć, 
że mandat radnego jest wolny. Mój mandat, ale nie tylko mój innych kolegów koleżanek 

radnych jest wolny. Chciałem również oświadczyć, żeby ta współpraca, którą zauważyłem, że 

rzeczywiście dla mnie była niezrozumiała w ostatnim czasie podczas wyboru niektórych 

komisji, żeby to powróciło do normalności, żeby była cywilizacja łacińska, to znaczy, że 

człowiek jest podmiotem człowiek, który jest tutaj, został wybrany przez mieszkańców. 

Każdy z radnych jest podmiotem. Przyjmijmy to wszyscy tę zasadę, nie uzurpujmy sobie do 

tego, że mamy jakąś władzę. Władza to służba. Po prostu władza jest służbą i należy tak ją 
pojmować. Ja tak będę podejmował, jeśli będzie rzeczywiście odchodzić ta zasada będę 
napominał i przypominał, że katolik to ma czymś się kierować wszędzie nimi, jeżeli chce nim 

być, to wszędzie ma nim być wszędzie. Tak samo i tu w Radzie Miasta i w rozmowach, więc 

do tego bardzo zachęcam. Nie chcę wchodzić w szczegóły, ale oświadczam, że jeśli będą 
takie sytuacje, będę o tym głośno mówił. I wszyscy mieszkańcy Miasta płacą podatki 

wszyscy. Wszyscy płacą podatki, a nasze stanowiska, jeśli będziemy mieli krytyki. Wobec 

działań, no to przedstawiamy. I chcę jeszcze oświadczyć, że nastąpiła też zmiana władzy w 

Ostrołęce. W związku z powyższym Pana Prezydenta w działaniach będę wspierał tak, bo 

mieszkańcy Ostrołęki chcieli tej zmiany.  

Radny Adam Kurpiewski: Ja chciałbym oświadczyć i podziękować wszystkim radnym za 

powierzoną mi funkcję Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. Jednocześnie pragnę 
pogratulować wszystkim Radnym, którzy zostali wybrani na funkcję przewodniczących 

wiceprzewodniczących, bo ten etap wyboru jest już za nami. Teraz wszyscy przystępujemy 

do intensywnej pracy i współpracy z prezydentem i radnymi i oczywiście dla dobra 

społeczeństwa. Chciałbym także mieszkańcom przypomnieć, że mamy kolejne wybory 9 

czerwca nie będę agitował za daną opcją polityczną Panie Przewodniczący, tylko za tym żeby 

pamiętać o tych wyborach pójść zagłosować za Europą, za bezpieczeństwem Polski, bo to jest 

chyba najważniejsze że tutaj będziemy mieli okazję wybrać bezpieczną Polskę w silnej 

Europie. Także zachęcam wszystkich Państwa do tego, żeby ta mobilizacja była jak 
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największa dziewiątego czerwca bo te wybory wbrew pozorom są bardzo ważne, a wiemy z 

doświadczenia, że te europejskie wybory nie cieszą się taką popularnością wśród 

mieszkańców jak wybory samorządowe, a są równie istotne dla każdego z nas dla każdego 

mieszkańca Ostrołęki także bardzo proszę żebyśmy wszyscy gremialnie poszli i zagłosowali.  

 

10. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Tutaj wpłynęło do mnie, do 

przewodniczącego kilka pism, odczytam je. Pan Stanisław Szatanek zgłasza swój akces do 

pracy w Komisji Oświaty Rady Miasta Ostrołęki oczywiście będzie stosowna uchwała na 

najbliższej sesji i podejmiemy te działania. Pan Michał Skowroński uprzejmie informuje, że 

rezygnuje z członkostwa w Komisjach Sportu i Turystyki oraz Skarg i Wniosków i Petycji. 

Również musimy przyjąć to uchwałą i Pan Ryszard Żukowski rezygnacja, protest w związku 

z wyborem na Przewodniczącą Komisji Oświaty Anny Gocłowskiej, składa rezygnację 
protest z udziału w pracach Komisji Oświaty z dniem 20 maja 2024 roku.  

Prezydent Miasta Paweł Niewiadomski: Ja tylko króciutko. Chciałbym zaprosić Państwa i 

wszystkich mieszkańców na Ostrołęki na koncerty, które będą odbywały się jutro i w sobotę z 

okazji Dni Ostrołęki. Myślę, że wykonawcy, którzy zostali zablokowani, jak to się mówi, 

kolokwialnie spełnią państwa oczekiwania, więc zapraszam jeszcze raz gorąco do udziału w 

tych koncertach.  

 

11. Zakończenie obrad IV sesji Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zakończył obrady IV sesji Rady Miasta 

Ostrołęki. 

Sesja trwała od 10.00 Do 11.30. 

 

Protokołowała: 
Ewelina Piechocka 

                                                                                            Przewodniczący  

                                                                                        Rady Miasta Ostrołęki 

 

                                                                                          Wojciech Zarzycki 
 

 

 


